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Tromvik Utviklingslag 
 

 

Styremøte 25.11.2021 

Sted: Tromvik grendehus 

Referent Silje Ballo 

 

 

Tilstede:  Ann Elin Pedersen, Silje Ballo og Marius Storli 

 

Saksliste 

 

 

 

Ordinære saker: 

 

34/2021  Kystsoneplanen 

                       Marius hadde gjennomgang av kystsoneplanen. Oppdrettsanlegg søkes om på 

Røssholmjubta (Grattanglaks), Finnkjebåtten (NRS) og utvidelse av Småvær (Salmar). 

Heilskallen ble avvist. Vi bør fokusere på farleie til sjarkene v/Finkjebåtten og Røssholmen, 

fiskerenne må bli hørt. Viktig at ikke floraen blir påvirket i områdene. Viktig at vi stiller oss 

bak det Fiskarlaget uttalelser da de er fagpersoner på dette området. 
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35/2021 Tromvik park 

Silje har videre sendt planer til Marianne Knapp i seksjon for eiendom i 

Tromsø kommune, venter på videre svar derfra.  

Skal sjekkes opp i rein trekk kart om dette er et område der reinen vandrer. 

 

36/2021 Evt. 

                       Få til dialog m/Rekvik og Grøtfjord bygdelag. Evt innkalle til et møte mellom                         

bygden. 

 

                       Orienteringssak: 

                       - Christine Dalh har satt opp info skilt på Rekvik eie. 

                       -Anne Birgitte ønsker å fratre sin stilling i styret, men fortsette som medlem.                             

Marius rykker opp. 

  

  

Neste møte 20.Januar!!  

 


